

## EDİTÖRDEN

Rabbimize ne kadar şükretsek, O'nun yüce elçisine ne kadar dua etsek azdır...

Uluslararası Hadis Araştırmaları (HADITH) dergimizin 13. sayısını büyük bir emek, yorucu bir süreçle daha tamamlamış bulunuyoruz. 2018 yılında çıktığımız bu yolculukta uluslararası çapta dergicilik açısından çok önemli aşamaları tek tek aşmış ve ülkemizin oldukça değerli indeksi olan TRDİZİN tarafından da taranmayı başarmıştık. Bu süreçten sonra dergiciliğin şampiyonlar ligi diye ifade edebileceğimiz indekslerine müracaatlarımızı sürdürüyoruz.

Diğer taraftan ulusal ve uluslararası ölçekte ulaştığımız bu başarılar dergimize olan ilgiyi de artırmış, bu çerçevede çalışma ekibimizi genişletme yoluna girmiş bulunmaktayız. Aramıza yeni katılan arkadaşlarımıza teşekkür ediyoruz.

Bu sayıda hadis ve sünnet alanının farklı konularına dair birbirinden kıymetli makale, kitap değerlendirmesi ve ilmi, akademik toplantı tanıtımlarıyla karşınızdayız.

15 makale ile yayımlanan 14. sayımızda 3 Arapça makale de yer almaktadır. Ülkemizde yeni bir gelenek başlatmaya çalışan Elâzığ Fırat Üniversitesi İlahiyat Fakültesinde icra edilen iki toplantının tanıtım yazısının yer aldığı iki çalışma da güncel ilmi faaliyetler hakkında bilgi ve değerlendirme ihtiva etmektedir.

Bu zaman diliminde maalesef Filistin'deki hadis akademisyeni hocalarımızı kaybetmeye devam ettik. Cenâb-ı Hak şehadetlerini kabul etsin. Eli kanlı bir devlet olduğu uluslararası kuruluşlarca da tescil edilen Siyonist İsrail yönetimi halen daha çocukları öldürmeye devam etmektedir. İnşallah dünyayı saran bu zulüm, haksızlık ve katillerin son bulduğu zaman dilimlerini de yaşamak nasip olur.

Bizler en iyi bildiğimiz şeyi yapmaya devam edeceğiz, kendi ilmi birikimimizi insanlığın hizmetine sunuyoruz. Derginin yayımlanmasında katkısı olan başta yazarlarımız olmak üzere yönetim ekibimize teşekkür ediyoruz.

Türkiye ve dünyadaki hadis ve sünnet alanında çalışma yapan bütün bilim insanlarına kapımızın açık olduğunu ifade ediyor, iyi okumalar diyoruz.

Prof. Dr. Abdulvahap ÖZSOY  
Baş Editör

## EDITORIAL

No matter how much we thank our Lord, no matter how much we pray to His great messenger, it is not enough...

We have completed the 13th issue of our International Hadith Studies (Hadith) journal with great effort and a tiring process. In this journey we set out on in 2018, we have overcome very important stages one by one in terms of international journalism and managed to be scanned by TRDIZIN, which is a very valuable index of our country. After this process, we continue our applications to the indexes that we can call the champions league of journalism.

On the other hand, these successes we have achieved on a national and international scale have also increased the interest in our journal, and within this framework, we have started to expand our work team. We would like to thank our new friends who have joined us.

In this issue, we are here with valuable articles, book reviews and scientific and academic meeting introductions on different topics in the field of hadith and sunnah.

Our 14th issue, which is published with 15 articles, also includes 3 Arabic articles. The two studies, which include the introduction text of two meetings held at the Faculty of Theology of Elaziğ Firat University, which is trying to start a new tradition in our country, also contain information and evaluations about current scientific activities.

During this period, unfortunately, we continued to lose our hadith academics in Palestine. May Allah accept their martyrdom. The Zionist Israeli administration, which is also registered by international organizations as a bloodthirsty state, continues to kill children. Hopefully, we will also be destined to live in a time when this cruelty, injustice and murderers that have surrounded the world come to an end.

We will continue to do what we know best; we offer our own scientific knowledge to the service of humanity. We would like to thank our management team, especially our writers, who contributed to the publication of the journal.

We would like to state that our doors are open to all scientists working in the field of hadith and sunnah in Turkey and around the world, and wish them a pleasant reading.

Prof. Dr. Abdulvahap ÖZSOY

Editor-in-Chief

الحمد لله، والصلاة والسلام على رسول الله، وعلى آله وصحبه أجمعين، وبعد:

فإنه يسرنا أن نعلن عن صدور العدد الثالث عشر- من مجلتنا الدولية للدراسات الحديثة، وذلك بعد جهودٍ حثيثة ومسيرة علمية مرهقة، خضناها بتوفيق الله وعونه. ولقد شهدت هذه الرحلة العلمية تطوراً ملحوظاً على المستوى المحلي والدولي منذ انطلاقتها في عام 2018م، حيث تمكنا من تحقيق خطواتٍ مهمةٍ في هذا المجال، واستطعنا أن نحصل على استيعاب مؤسسة "تردين" لمجلتنا، وهو فهرس علمي تركي قيم ومهم، يعكس مكانة المجلة في الحقل الأكاديمي، ويسهم في تعزيز حضورها العلمي. كما أننا نسعى جاهدين إلى توسيع شبكة العلاقات العلمية وتطوير العمل البحثي المحلي والعالمي، وهو ما دفعنا إلى زيادة حجم فريق عملنا ليشمل كوكبةً من الباحثين والخبراء في علوم الحديث والسنة.

وفي هذا العدد قدمنا لقرائنا الأعزاء مجموعة من المقالات القيمة، التي تتنوع بين دراساتٍ علمية، ومراجعاتٍ لكتب أكاديمية في موضوعات مختلفة في مجال الحديث والسنة. وقد تضمن العدد الرابع عشر، الذي صدر تالياً لهذا العدد، 15 مقالة علمية؛ من بينها 3 مقالات باللغة العربية، إلى جانب مقالتي تمهيديتين للملتقيين علميين تم عقدهما في كلية الإلهيات في جامعة الفرات في مدينة إيلازيغ، التي تشهد بداية علمية جديدة.

لكن فرحتنا لا تكمل مع ما يحصل في العالم الإسلامي اليوم، فقد فقدنا في هذه الفترة من الزمن عدداً من علمائنا الأجلاء في فلسطين، الذين أفنوا حياتهم في خدمة العلم الشرعي، وفي نشر علوم الحديث والسنة، نسأل الله تعالى أن يتقبل شهادتهم ويجزل لهم المثوبة. كما نؤكد على استمرار المعاناة التي يتعرض لها الشعب الفلسطيني، وخاصة في ظل ممارسات الاحتلال الإسرائيلي، الذي لا يزال يمارس أعمال القتل والتدمير بحق الأبرياء، في انتهاك صارخ للقوانين الدولية. ولكننا على يقين بأن الظلم والوحشية لن يدوما، وأن النصر- قريب بإذن الله تعالى، وأن الأمة الإسلامية ستظل قائمة على الحق والدعوة إلى العلم، ونؤكد أننا سنواصل مسيرتنا في تقديم العلم والبحث لخدمة الإنسانية جمعاء.

وفي الختام، نوجه شكرنا الجزيل لفريق إدارة المجلة على ما بذلوه من جهودٍ مضيئة في إخراج هذا العدد، كما نخص بالشكر جميع من ساهم في إصدار المجلة، من مؤلفين ومراجعين ومحررين.

Prof. Dr. Abdulvahap ÖZSOY

رئيس التحرير